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Σχόλιο Διεθνών Χρηματιστηριακών Αγορών: Ο Dow Jones

ενισχύθηκε 0,19% ή 50 μονάδες στις 26.252, ο S&P σημείωσε πτώση μόλις 0,05% στις

2.923 μονάδες και ο Nasdaq κινήθηκε χαμηλότερα 0,36% στις 7.991 μονάδες. Στον

βιομηχανικό δείκτη, τη μεγαλύτερη άνοδο σημείωσαν οι μετοχές των Boeing (+4,2%), JP

Morgan (+1,3%) ενώ τη μεγαλύτερη πτώση κατέγραψαν οι τίτλοι των UnitedHealth (-2,8%)

και Dow Inc. (-2,7%).

Mικτά πρόσημα στη Wall Street με την προσοχή των επενδυτών να βρίσκεται στραμμένη

στην ομιλία του επικεφαλής της Fed, Τζέρομ Πάουελ στο Τζάκσον Χολ σήμερα και στη νέα

αντιστροφή της καμπύλης των αμερικανικών ομολόγων. Νωρίτερα η Κεντρική Τραπεζίτης

του Κάνσας, Esther George, δήλωσε στο CNBC ότι δεν ήταν απαραίτητη η μείωση των

επιτοκίων τον προηγούμενο μήνα. Ωστόσο η αγορά αναμένει και δεύτερη μείωση των

επιτοκίων τον Σεπτέμβριο κατά 25 μονάδες βάσης.

Στο μέτωπο της απασχόλησης, χαμηλότερα κινήθηκε ο αριθμός των αμερικανών που

υπέβαλε για πρώτη φορά αίτηση επιδόματος ανεργίας, στα μέσα Αυγούστου. Όπως

μεταδίδει το MarketWatch, οι νέες αιτήσεις, που είναι και μία καλή μέτρηση για τις

απολύσεις, υποχώρησαν κατά 12.000, φτάνοντας στις 209.000 τις επτά ημέρες που

ολοκληρώθηκαν στις 17 Αυγούστου. Οι οικονομολόγοι που συμμετείχαν σε δημοσκόπηση

ανέμεναν ότι θα φτάσουν στις 215.000.

Στο επίκεντρο η πορεία των αμερικανικών επιτοκίων της Fed, ο ομιλία του προέδρου της,

κου Powell και η καμύλη επιτοκίων που διαμορφώνεται αντεστραμένη για δεύτερη φορά σε

μικρό χρονικό διάστημα. Στην Ευρώπη η Ιταλική πολιτική κρίση και το πιθανό άτακτο Brexit

συγκεντρώνουν το ενδιαφέρον των επενδυτών.

Μετοχές του FTSE LARGE CAP με την 

μεγαλύτερη Άνοδο / Πτώση

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

ΑΔΜΗΕ 2,21 8,87

ΔΕΗ 2,776 5,15

ΑΛΦΑ 1,569 4,46

ΟΠΑΠ 9,45 -0,63

-

-

Βασικές Διεθνείς

Χρηματιστηριακές Αγορές

ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

DOW JONES 30 26252,24 0,19

NASDAQ 7991,39 -0,36

S&P 500 2922,95 -0,05

DAX 11747,04 -0,47

FTSΕ 100 7128,18 -1,05

CAC 40 5388,25 -0,87

NIKKΕI 225 20710,91 0,40

HANG SENG 26167,00 0,45

ΩΡΑ ΧΩΡΑ – ΓΕΓΟΝΟΣ ΠΡΟΒΛΕΨΗ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΟ

17.00 ΗΠΑ: Πωλήσεις Νέων Κατοικιών (Jul) 649K 646K

ΗΠΑ: Συμπόσιο Jackson Hole

1

Εταιρικές Ανακοινώσεις
- Δεν υπάρχουν προγραμματισμένες εταιρικές πράξεις για σήμερα 23/08/2019.

Διεθνείς Ισοτιμίες / Εμπορεύματα

ΙΣΟΤΙΜΙΑ/ΕΜΠΟΡΕΥΜΑ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

EUR/USD 1,1082 -0,01

EUR/GBP 0,9044 -1,03

GOLD SPOT 1508,15 -0,50

COMEX SILVER 17,023 -0,75

ICE WTI CRUDE 55,38 -0,54

NATURAL GAS 2,147 -1,06

ALUMINUM 1767,50 -0,62

COPPER 2,559 -1,02

Επιλεγμένες Διεθνείς Μετοχές

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

ALCOA 18,05 -2,27

APPLE 212,46 -0,08

AMAZON 1805,60 -0,98

GOOGLE 1191,52 -0,01

GOLDMAN SACHS 202,41 0,86

JP MORGAN 108,81 1,12

BOEING 354,43 4,25

FACEBOOK 182,04 -0,82

TWITTER 42,16 -1,50

NIKE 83,32 0,70

EXXON MOBIL 69,58 -0,20

CATERPILLAR 117,87 0,16

Οικονομικό Ημερολόγιο

Σχόλιο Συνεδρίασης Χρηματιστηρίου Αθηνών: Ο Γενικός Δείκτης (ΓΔ)

του ΧΑ έκλεισε 1,50% υψηλότερα στις 845,22 μονάδες με μέτρια αξία συναλλαγών ύψους

44 εκατ. ευρώ συμπεριλαμβανομένου και 1 εκατ ευρώ σε προσυμφωνημένες συναλλαγές.

Ο ΓΔ άνοιξε με άνοδο (+0,62%) και σημείωσε το χαμηλό ημέρας (-0,12%) στις 11:00. Ο

δείκτης σημείωσε κάποιες εναλλαγές προσήμου αλλά κινήθηκε με θετικό πρόσημο για το

μεγαλύτερο μέρος της συνεδρίασης και σημείωσε το υψηλό ημέρας (+1,51%) στη

δημοπρασία κλεισίματος.

Με τις μεγάλες διεθνείς αγορές να κινούνται σταθεροποιητικά – χωρίς σημαντικές

διακυμάνσεις αντίστοιχα κινήθηκε και ο ΓΔ. Η ΔΕΗ, της οποίας η έκτακτη γενική συνέλευση

εξέλεξε νέα διοίκηση και ο ΑΔΜΗΕ πρωταγωνίστησαν αφού δημοσιεύματα περαιτέρω

ιδιωτικοποίηση για τη δεύτερη. Οι τράπεζες ακολούθησαν στην άνοδο.

Το δείκτη FTSE ASE Large Cap ενίσχυσαν κυρίως οι ΑΔΜΗΕ (+8,87%), ΔΕΗ (+5,15%),

Alpha Bank (+4,46%) και Ελλάκτωρ (+4,17%) ενώ ο ΟΠΑΠ (-0,63%) ήταν η μοναδική

πτωτική μετοχή του εν λόγω δείκτη.

Στο επίκεντρο η αξιολόγηση της πιστοληπτικής ικανότητας της Ελλάδας από τη Moody’s

που αναμένεται σήμερα το βράδυ. Επί πλέον οι αποφάσεις της έκτακτης γ.σ. της ΔΕΗ, η

συνέχεια μετά την απόφαση του Κεντρικό Συμβούλιο Νεωτέρων Μνημείων για το Ελληνικό

και το master plan του ΟΛΠ συγκεντρώνουν το ενδιαφέρον των επενδυτών.
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Μετοχές του FTSE LARGE CAP με τη 

μεγαλύτερη Αξία Συναλλαγών

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΑΞΙΑ (εκάτ. €)

ΟΤΕ 12,00 5,46

ΔΕΗ 2,776 3,50

ΕΤΕ 2,318 3,44

ΑΛΦΑ 1,569 3,37

ΠΕΙΡ 2,79 2,75

Βασικοί Δείκτες Χ.Α.

ΔΕΙΚΤΕΣ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ 845,22 1,50

FTSE LARGE CAP 2070,62 1,32

FTSE MID  CAP 1357,24 2,04

FTSE BANK 716,19 3,67
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Ειδησεογραφία - Οικονομικά Γεγονότα
Στις «ελληνικές καλένδες» το σχέδιο της ΤτΕ
Στις «ελληνικές καλένδες» οδεύει το σχέδιο της Τράπεζας της Ελλάδος για την υποβοήθηση της μείωσης των μη εξυπηρετούμενων πιστωτικών ανοιγμάτων, μετά την επιλογή
της κυβέρνησης να προωθήσει, σε αυτή τη φάση, μόνο την έγκριση του Asset Protection Scheme. Όπως αποκάλυψε το Euro2day.gr, το υπουργείο Οικονομικών έχει στείλει
στην Γενική Διεύθυνση Ανταγωνισμού της Κομισιόν (DG Comp) τη νέα «βερσιόν» του ελληνικού Asset Protection Scheme. Το σχέδιο, που επεξεργάστηκε αρχικά το ΤΧΣ και
εν συνεχεία η JP Morgan, προβλέπει παροχή κρατικής εγγύησης σε ομόλογα πρώτης διαβάθμισης (senior note) επιλεγμένων τιτλοποιήσεων. Στον αντίποδα, δεν έχει
προχωρήσει καμία ενέργεια για το σχέδιο της ΤτΕ, που παραμένει στα συρτάρια του ΥΠΟΙΚ. Πρόκειται για αθόρυβη αλλαγή στάσης, καθώς μια από τις πρώτες ενέργειες της
νέας κυβέρνησης αποτέλεσε η εξαγγελία, μέσω μάλιστα του γραφείου τύπου του πρωθυπουργού, για συνδυαστική αξιοποίηση των δύο σχεδίων. Η αλλαγή αποδίδεται,
σύμφωνα με τραπεζικά στελέχη, σε καθαρά εσωτερικούς παράγοντες, καθώς το κλίμα στις Βρυξέλλες ήταν και παραμένει θετικό για την προώθηση και των δύο σχεδίων
υποβοήθησης της προσπάθειας των τραπεζών να μειώσουν γρήγορα τα μη εξυπηρετούμενα πιστωτικά τους ανοίγματα (Non Performing Exposures- NPEs) σε μονοψήφια
ποσοστά, ως το τέλος του 2021. Δεν είναι τυχαίο ότι η τελευταία αξιολόγηση της Κομισιόν ζητούσε από την κυβέρνηση και τις αρχές να εντείνουν τις προσπάθειές τους, για την
επεξεργασία, προώθηση και έγκριση των δύο σχεδίων, σημειώνοντας ότι πρέπει να εξετασθούν όλες οι διαθέσιμες επιλογές πολιτικής.

Μάλιστα, ανέφερε ότι πρέπει να διερευνηθεί η συμπληρωματικότητα, μεταξύ του Asset Protection Scheme (σχέδιο ΤΧΣ) και της ίδρυσης μιας εταιρείας διαχείρισης
προβληματικών περιουσιακών στοιχείων (Asset Management Company- ACM), που προωθεί το σχέδιο της Τράπεζας της Ελλάδος, ψέγοντας την προηγούμενη κυβέρνηση
για το γεγονός ότι δεν λειτούργησε η σχετική ομάδα εργασίας. Η επιβεβαίωση της θετικής στάσης των Θεσμών ήρθε από τον νέο επικεφαλής του Ενιαίου Εποπτικού
Μηχανισμού (SSM), Andrea Enria. Ο διάδοχος της Ντ. Νουί, κατά την επίσκεψή του στην Αθήνα, στις αρχές του Καλοκαιριού, σημείωσε ότι είναι τόσο μεγάλο το πρόβλημα
του αποθέματος των NPEs, που πρέπει να γίνει ό,τι είναι απαραίτητο για τη μείωση τους σε επίπεδα κοντινά στο μέσο ευρωπαϊκό όρο. Τάχθηκε, μάλιστα, σε προσωπικό
επίπεδο, υπέρ της πρότασης της ΤτΕ, όπως αποκάλυψε η στήλη Στρατηγικός Επενδυτής. Η στάση του ερμηνεύτηκε ως ενθάρρυνση προώθησης και των δύο υφιστάμενων
σχεδίων, εφόσον βέβαια αποδειχθούν συμπληρωτικά.

Καμία ενέργεια από το ΥΠΟΙΚ

Προς το παρόν, δεν έχει συσταθεί και λειτουργήσει ομάδα τεχνικής επεξεργασίας υπό το ΥΠΟΙΚ, η οποία θα ορίσει το πεδίο εφαρμογής των δύο προτεινόμενων σχεδίων, το
πώς πληρούνται οι εποπτικές και ρυθμιστικές απαιτήσεις, εξασφαλίζεται η χρηματοδότηση και τηρούνται οι κανόνες απαγόρευσης κρατικής ενίσχυσης. Ούτε έχει υπολογισθεί
ο αντίκτυπος του σχεδίου της ΤτΕ στους ισολογισμούς των τραπεζών και στο Δημόσιο. Με βάση τα παραπάνω, τραπεζικά στελέχη θεωρούν βέβαιο ότι το σχέδιο της ΤτΕ
μετατίθεται για το 2020, κάτι που πρακτικά συνεπάγεται ότι οδεύει στις «ελληνικές καλένδες». Και αυτό διότι η επόμενη χρονιά περιλαμβάνει τη νέα άσκηση προσομοίωσης
ακραίων καταστάσεων (stress test), τόσο για τις συστημικές, όσο και για τις υπόλοιπες τράπεζες. Επομένως, οι τράπεζες θα πρέπει να έχουν ανακοινώσει και δρομολογήσει τα
σχέδιά τους για ταχύτερη μείωση των NPEs ως τις αρχές του 2020 προκειμένου να συνυπολογισθούν στην περιρρέουσα εποπτική προσέγγιση. Ήδη, δύο από τις τέσσερις
συστημικές τράπεζες έχουν δρομολογήσει ή προαναγγείλει σχεδιασμό, που δεν συνάδει με το σχέδιο της ΤτΕ. Η Eurobank βρίσκεται σε περίοδο αποκλειστικών
διαπραγματεύσεων με την PIMCO για την τιτλοποίηση, μεταξύ άλλων, του συνόλου των καταγγελμένων και σε βαθιά καθυστέρηση δανείων της (7 δισ. ευρώ). Τιτλοποιεί,
δηλαδή, όλα τα δάνεια που αποτελούν τη δυνητική «δεξαμενή» για την υλοποίηση του σχεδίου της ΤτΕ και επομένως δεν έχει πρακτικό λόγο να συμμετάσχει.

Την ίδια στιγμή, η διοίκηση της Εθνικής δεν συμπεριέλαβε στο σχεδιασμό της για τη μείωση των NPEs κατά 14,3 δισ. ευρώ ως το τέλος του 2022 -μελλοντική- χρήση του
σχεδίου της ΤτΕ. Εκ των πραγμάτων, το σχέδιο της ΤτΕ δεν θα συμπεριληφθεί ούτε στον σχεδιασμό της Alpha Bank ο οποίος θα δημοσιοποιηθεί τον προσεχή Οκτώβριο,
όπως ανακοίνωσε η διοίκησή της. Άρα η έλλειψη ενεργειών, ως προς την προώθηση του σχεδίου της ΤτΕ, οδηγεί στην πρακτική ακύρωσή του καθώς εδράζεται στην -
εθελοντική- συμμετοχή τραπεζών. Euro2day.gr

Ελληνικό: "Πράσινο φως" και από το Κεντρικό Συμβούλιο Νεωτέρων Μνημείων
Ομόφωνα υπέρ γνωμοδότησε το Κεντρικό Συμβούλιο Νεωτέρων Μνημείων (ΚΣΝΜ) του Υπουργείου Πολιτισμού και Αθλητισμού στη σημερινή του συνεδρίαση επί της αίτησης
τροποποίησης της υπουργικής απόφασης που αφορά το "Ελληνικό".

Η συνεδρίαση αφορούσε στα κτίρια που βρίσκονται εντός της έκτασης του πρώην αεροδρομίου και των περιορισμών που υφίστανται για την υλοποίηση της επένδυσης καθώς
έχουν χαρακτηριστεί ως "νεώτερα μνημεία”. Σύμφωνα με την απόφαση του Συμβουλίου, στις αρμόδιες υπηρεσίες του Υπουργείο Πολιτισμού θα κατατίθενται οι μελέτες για
κάθε επέμβαση στα χαρακτηρισμένα νεώτερα μνημεία και τις περιοχές προστασίας τους.

Οι αρμόδιες Υπηρεσίες και τα μέλη των δύο κορυφαίων γνωμοδοτικών οργάνων του Υπουργείου Πολιτισμού –με απόλυτο σεβασμό στον θεσμικό τους ρόλο- έδωσαν καθαρές
λύσεις και διέξοδο, προκειμένου το Υπουργείο Ανάπτυξης και Επενδύσεων και τα συναρμόδια Υπουργεία να καθορίσουν τον χρόνο έναρξης υλοποίησης ενός αναπτυξιακού
έργου με καθοριστικό ρόλο για την περαιτέρω οικονομική πορεία της χώρας. Το Υπουργείο Πολιτισμού εγγυάται την προστασία της πολιτιστικής κληρονομιάς μας και
ταυτόχρονα ενισχύει τον αναπτυξιακό του ρόλο προς όφελος της χώρας και των πολιτών”, καταλήγει η κα Μενδώνη. Capital.gr

ΔΕΗ: Κληρώνει στις 30 Αυγούστου για τις αυξήσεις στα τιμολόγια
Επιταχύνονται οι αποφάσεις για τα άμεσα μέτρα κάλυψης του ταμειακού ελλείμματος της ΔΕΗ, με τη νέα διοίκηση να προχωρά σε αυξήσεις τιμολογίων από την 1η
Σεπτεμβρίου. Όπως αναφέρουν έγκυρες πληροφορίες, ο νέος πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος Γιώργος Στάσσης φέρεται να συγκαλεί έκτακτο διοικητικό συμβούλιο για τις
30 Αυγούστου με μοναδικό θέμα τις αυξήσεις στα τιμολόγια. Με τον τρόπο αυτό η διοίκηση επιδιώκει να αντλήσει τάχιστα έσοδα χωρίς να χάνει ουσιαστικά ούτε μέρα. Οι
αποφάσεις που θα ληφθούν θα τεθούν σε ισχύ κατά πάσα πιθανότητα από την 1η Σεπτεμβρίου, αλλά κανείς μέχρι στιγμής δεν είναι σε θέση να ξέρει το ποσοστό των
ανατιμήσεων ή αν θα υπάρξουν συνολικότερα αλλαγές στις κατηγορίες και τα κλιμάκια κατανάλωσης ηλεκτρικής ενέργειας. Ο Γιώργος Στάσσης, περιέγραψε την κατάσταση
στην οποία βρίσκεται η δημόσια εταιρία αναφέροντας πως «αυξάνεται δραματικά η κατάσταση της όσο περνάει ο χρόνος και δεν λαμβάνονται μέτρα για την αναστροφή της
εικόνας». Μάλιστα ο ίδιος υποστήριξε ότι το ταμειακό έλλειμμα έχει ξεπεράσει ήδη τα 750 εκατ. ευρώ, υπαινισσόμενος εμμέσως πλην σαφώς ότι έχει αγγίξει τα 800 με 900
εκατ. ευρώ. Ο ίδιος αναφορικά με το ενδεχόμενο της κατάργησης έκπτωσης συνέπειας 10% απέφυγε να αποκαλύψει τις προθέσεις του, αν και είπε ότι η λογική των οριζόντιων
πακέτων έχει ξεπεραστεί.

Δομικές αλλαγές στην εταιρεία

Πάντως, ανεξάρτητα από τα άμεσα εισπρακτικά μέτρα που δρομολογεί η ΔΕH, από τις δηλώσεις του Γιώργου Στάσση αποκαλύπτονται και άλλες παρεμβάσεις που σχεδιάζει η
νέα διοίκηση και αφορούν στη δομική λειτουργία της εταιρίας. Ο νέος διοικητής στη διάρκεια της του ομιλίας τόνισε ότι «θα προσπαθήσω με πάθος η ΔΕH να αντιμετωπίζεται
στην αγορά επί ίσοις όροις. Δεν μπορεί σε διαγωνισμό για ΑΠΕ να γνωρίζει ο ανταγωνισμός ποια θα είναι η τιμή που θα προσφέρει η εταιρία…»

Σύμφωνα με πληροφορίες, ο κ. Στάσσης εννοούσε το καθεστώς με το οποίο είναι υποχρεωμένη η ΔΕΗ να διενεργεί διαγωνισμούς. Τι συμβαίνει; Η δημόσια επιχείρηση θα
πρέπει να κάνει ανοικτούς διαγωνισμούς. Έτσι, για παράδειγμα όταν ζητά να αγοράσει εξοπλισμό για φωτοβολταϊκό πάνελ ή για ανεμογεννήτρια ξένοι και εγχώριοι
ανταγωνιστές γνωρίζουν το κόστος προμήθειας. Στη συνέχεια όταν η ΔΕH συμμετάσχει σε διαγωνισμούς της ΡΑΕ για την υπαγωγή έργων ΑΠΕ στο καθεστώς αποζημίωσης
της τιμής παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας, οι ανταγωνιστές της γνωρίζοντας το κόστος κάνουν προσφορές με χαμηλότερες τιμές. Έτσι κερδίζουν εκείνοι τη συμμετοχή των
δικών τους έργων στο σύστημα ενίσχυσης πετώντας εκτός τη δημόσια εταιρία. Η νέα διοίκηση επιδιώκει το καθεστώς των ανοικτών διαγωνισμών προμήθειας υλικών να ισχύει
για τη ΔΕΗ μόνο για μονοπωλιακές δραστηριότητες, όπως για παράδειγμα η απόκτηση στύλων του ΔΕΔΔΗΕ. Άλλη αλλαγή, σύμφωνα με πληροφορίες, που θέλει να φέρει η
νέα διοίκηση της επιχείρησης είναι στο καθεστώς των προσλήψεων προσωπικού. Θέλει πιο ευέλικτες διαδικασίες και αυτές να ελέγχονται για τη νομιμότητά τους εκ των
υστέρων από τον ΑΣΕΠ.

Το business plan

Στο μεταξύ, σύμφωνα με πληροφορίες, η διοίκηση της ΔΕΗ σκοπεύει να αναθέσει και πάλι στη McKinsey την επικαιροποίηση του επιχειρησιακού της σχεδίου. Στις παραδοχές
θα μπουν και η μικρότερη μείωση του μεριδίου της δημόσιας εταιρίας, δηλαδή να μη χάσει πελατολόγιο κάτω από το 50%.

Βέβαια, αυτό θα εξαρτηθεί κι από τις διαπραγματεύσεις της κυβέρνησης με τους θεσμούς. Πάντως,, ο νέος πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της εταιρίας υποστήριξε ότι σε
άλλες ευρωπαϊκές χώρες οι δεσπόζοντες παίκτες κρατούν μερίδιο της τάξης του 60% με 65%. Στο επιχειρησιακό σχέδιο θα αναλυθεί διεξοδικά και ως προς το ποιες λιγνιτικές
μονάδες θα πρέπει και πότε θα κλείσουν. Μέχρι το 2027 θα πρέπει να κλείσουν σίγουρα οι σταθμοί του Αμυνταίου, της Καρδιάς αλλά και η Μεγαλόπολη ΙΙΙ. Για την ακρίβεια το
Αμύνταιο και η Καρδιά δεν μπορούν να λειτουργούν ούτε τώρα. Οι μονάδες αυτές είναι συνολικής ισχύος 1.903 MW. Δεν αποκλείεται το χρονοδιάγραμμα αυτό να έρθει πιο
μπροστά ιδίως για τη Μεγαλόπολη ΙΙΙ, χωρίς να αποκλείεται στο καλάθι των προς απόσυρση μονάδων να προστεθούν κι άλλες. Απαραίτητη, βέβαια, προϋπόθεση είναι να
γίνει ο αναγκαίος σχεδιασμός που θα επιτρέψει την αποκατάσταση της οικονομικής ζωής των τοπικών κοινωνιών. Euro2day.gr
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